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Protokół Nr 6/2021 

z posiedzenia Komisji Rewizyjnej 

Rady Miejskiej w Koronowie, 

które odbyło się 6 maja 2021r. 

w Urzędzie Miejskim w Koronowie 

 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Koronowie p. Ewa Szymańska o 

godzinie 13.30 otworzyła posiedzenie komisji i po powitaniu zebranych oświadczyła, że 

zgodnie z listą obecności w posiedzeniu uczestniczy 4 członków komisji, co wobec składu 

komisji wynoszącego 5 członków komisji stanowi kworum pozwalające na podejmowanie 

prawomocnych decyzji. 

Obecni byli również: skarbnik gminy p. Alicja Tymek, zastępcy Burmistrza Koronowa 

p. p. Sławomir Marszelski, Piotr Kazimierski oraz Burmistrz Koronowa p. Patryk 

Mikołajewski. 

 

Lista obecności uczestników posiedzenia stanowi załącznik nr 1 niniejszego protokołu. 

 

Porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia komisji i stwierdzenie kworum. 

2. Przedstawienie przez Burmistrza Koronowa raportu o stanie gminy. 

3. Sporządzenie opinii do Regionalnej Izby Obrachunkowej w Bydgoszczy w sprawie 

wykonania budżetu Gminy Koronowo za  2020 rok. 

4. Sporządzenie wniosku w sprawie udzielenia absolutorium dla Burmistrza Koronowa 

za 2020 rok. 

5. Zamknięcie posiedzenia komisji. 

 

Ad.2. 

Skarbnik gminy p.  Alicja Tymek oraz zastępca Burmistrza Koronowa p. Piotr Kazimierski 

przedstawili raport o stanie gminy,  co stanowi załącznik nr 2 niniejszego protokołu. 

Pani Ewa Szymańska zadała pytania dotyczące  inwestycji, co stanowi załącznik nr 3 

niniejszego protokołu (zadania inwestycyjne w 2020 r.).  

Zwróciła uwagę na inwestycje niezrealizowane, czego przykładem jest projekt i wykonanie 

wodociągu w Lucimiu.  



Wiceburmistrz p. Piotr Kazimierski udzielił odpowiedzi na pytanie informując, że nie 

wyłoniono wykonawcy. Przetarg był ogłaszany dwukrotnie, ale żaden potencjalny 

wykonawca nie zgłosił się.  

W związku z powyższym zadanie przeniesione zostaje do WPF-u. 

Skarbnik gminy p. Alicja Tymek zauważa pewną tendencję, która nasiliła się w okresie 

pandemii. Wykonawca wygrywa przetarg, ale nie pojawia się w celu podpisania mowy, 

ponieważ  dostawca materiałów budowlanych wycofuje się lub podwyższa ceny. Inflacja na 

rynku budowlanym jest bardzo duża, co przekłada się na ceny ostateczne. Są to  sytuacje 

na rynku wykonawcy, na które gmina nie ma wpływu.  

Pani Ewa Szymańska zadała kolejne pytanie: Czy wykonawca, który wygrywa przetarg i nie 

przystąpi do podpisania umowy i wykonania zadania inwestycyjnego nie powinien ponieść 

z tego tytułu konsekwencji? Pan Piotr Kazimierski udzielił odpowiedzi wyjaśniając, że nie 

ma przepisów, które zmuszą firmę do podpisania umowy. Fakt, że firma startowała w 

przetargu i wygrała go nie jest jednoznaczny z tym, że wykona dane zadanie. Pani Alicja 

Tymek podkreśla, że zrealizowanie zaplanowanych zadań zazwyczaj jest bardzo trudne, 

ponieważ różne elementy i czynniki wpływają na to, czy uda się inwestycję wykonać, czy 

też nie.  

Pani Elżbieta Mojzesowicz zwraca uwagę, że zasadnym byłoby, aby gmina pobierała tzw. 

wadium, które jest wartości 1,5 %, a które jak twierdzi pani skarbnik nie było pobierane w 

Gminie Koronowo od 2015r. Jak dodaje pani skarbnik jest to zasadne i warte rozważenia, 

ponieważ przygotowanie procedury przetargowej wymaga niemałych nakładów 

finansowych. Cała procedura przeciąga się w czasie, absorbuje i pochłania koszty. Pan Piotr 

Kazimierski dodaje, że są pewne procedury czasowe w przetargach na które gmina nie ma 

wpływu, stąd również opóźnienia w czasie. 

Pani Ewa Szymańska zwraca uwagę na fakt, że kolejną inwestycją, która nie została 

wykonana jest budowa dróg  Wiśniowa i Lipowa w Tryszczynie. Pan Piotr Kazimierski 

odpowiadając na pytanie stwierdza, że problem stanowiło odwodnienie terenu i opieszałość 

ze strony Starostwa Powiatowego w sprawie wydania decyzji, co spowodowane było 

prawdopodobnie pandemią. Pan Olech Raddatz zauważa, że było to nadużycie i 

wykorzystanie sytuacji pandemicznej kosztem niezrealizowania zadania. Pani Ewa 

Szymańska zauważa, że projekt przebudowy budynku w Wiskitnie 44 nie został 

zrealizowany. Odpowiadając na zapytanie pan Piotr Kazimierski stwierdza, że na wniosek 

projektanta przesunięty został termin realizacji tego zadania i dodał, że zostało one z 

opóźnieniem, ale zrealizowane. 



Co do realizacji zadania projekt przebudowy szkoły w Wierzchucinie Królewskim pan 

Kazimierski informuje, że trwają rozmowy z dyrektorem. Zamierzenia są takie, by wykonać 

zadanie spełniające wszelkie wymogi i potrzeby, ale jednocześnie praktyczne i racjonalne. 

To ma być szkoła ”szyta na miarę” – uwzględniająca aktualne potrzeby użytkowników, ale 

przystosowana również na wypadek zwiększonej liczby uczniów. Jesteśmy na etapie 

przygotowywania listy, dodaje pani skarbnik, co miałby zawierać projekt. Uwzględnia się 

wydzielenie enklawy dla uczniów klas młodszych, dwie duże pracownie, nowoczesne 

ogrzewanie, przestronne sale. W czerwcu planowany jest przetarg na wykonanie projektu.  

Podsumowując pani Ewa Szymańska zauważa, że łącznie jest osiem inwestycji 

niezrealizowanych z przyczyn różnych (pandemia, brak możliwości wykonania zadania, 

brak uzgodnień z powiatu, brak wykonawcy). Pani skarbnik podkreśla, że wina 

spowodowana niewykonaniem wyszczególnionych zadań inwestycyjnych nie jest po stronie 

gminy, która zrobiła wszystko co w jej mocy, aby wykonać jak najwięcej. 

Ad. 3. 

Sporządzenie opinii do Regionalnej Izby Obrachunkowej w Bydgoszczy  w sprawie 

wykonania budżetu Gminy Koronowo za  2020 rok – przygotowano wstępną wersję 

stanowiska i projekt opinii. 

Ad. 4. 

Sporządzenie wniosku w sprawie udzielenia absolutorium dla Burmistrza Koronowa za 

2020 rok  - zaopiniowano pozytywnie w brzmieniu Komisja Rewizyjna wnioskuje za 

udzieleniem absolutorium. W głosowaniu jawnym wniosek przyjęto dwoma głosami za przy 

braku przeciwnych i dwóch głosach wstrzymujących się. 

Ad. 5. 

Wobec zrealizowanego porządku posiedzenia komisji, przewodnicząca komisji 

p. Ewa Szymańska zamknęła posiedzenie komisji. 

Członkowie komisji: 

Ewa Szymańska - przewodnicząca komisji -  /-/ Ewa Szymańska 

 

Olech Raddatz - z-ca przewodniczącej komisji - /-/ Olech Raddatz 

 

Elżbieta Mojzesowicz - członek komisji –  /-/ Elżbieta Mojzesowicz 

 

Małgorzata Szymczak – sekretarz komisji -  /-/ Małgorzata Szymczak 

 

Protokół sporządziła: Małgorzata Szymczak 


